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Številka: 900-8/2021-7IZ 
Datum: 1.7.2021 

 
Z A P I S N I K 

 
 
7. izredne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, potekala v prostorih Občine Destrnik, Janežovski 
Vrh 42, 2253 Destrnik (sejna soba), v ponedeljek, dne 28. 6. 2021, ob 19:30 uri. 
 
Sejo je na podlagi 24. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Destrnik (Uradni vestnik Občine 
Destrnik, št. 10/10 – uradno prečiščeno besedilo in 14/14, Uradno glasilo slovenskih občin, št. 29/2021) 
sklical in vodil Franc Pukšič, župan Občine Destrnik, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in 
ugotovil sklepčnost seje. 
 
Prisotni: Robert Simonič, Marjan Lovrec, Marjan Lozinšek, Andrej Zelenik, Mitja Zelenko, Matej 
Sužnik, Elizabeta Fras, Anton Žampa, Branko Horvat, Branko Goričan.   
Opravičeno odstotni: / 
Neopravičeno odsotni: / 
Ostali prisotni: Franc Pukšič - župan, Vlasta Tetičkovič-Toplak – direktorica občinske uprave, Darko 
Fras, Vesna Marinič – občinska uprava. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan poda v obravnavo naslednji predlog dnevnega reda: 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA 
 

1. Predlog DIIP-a »Obnova, rekonstrukcija in prizidava poslovne stavbe Vintarovci 50«; 
2. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi na parceli št. 387, k. o. Ločki Vrh; 
3. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojni zavod Občine Destrnik – skrajšan 

postopek; 
4. Predlog Sklepa o imenovanju vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Razvojni zavod 

Občine Destrnik; 
5. Informacija o pobudah za umeščanje hitrostnih ovir na občinskih cestah. 

 
Župan odpre razpravo. Ker razprave ni bilo, župan poda predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 

Občinski svet Občine Destrnik je soglasno potrdil dnevni red. 
 
Ad. 1. Predlog DIIP-a »Obnova, rekonstrukcija in prizidava poslovne stavbe Vintarovci 50«; 
Župan pove, da ker je bil prvotni predlog DIIP-a zavrnjen, je sedanji DIIP spremenjen. Vrednost se 
zmanjša za prizidek, ker zanj še nimamo gradbenega dovoljenja. 

Darko Fras pove, da gre za spremembo pripravljenega dokumenta, kjer je izvzeta izgradnja prizidka, za 
katerega je gradbeno dovoljenje v pridobivanju, potrebno pa je le še soglasje soseda. Vrednost DIIP-a 
se je zmanjšala, finančna konstrukcija ostaja enaka. Za letošnjo leto se porabijo razpoložljiva sredstva v 
proračunu in del subvencije iz EKO SKLADA. Manjše razporeditve sredstev so v letu 2022. Če 
spremembe znašajo manj kot 20% vrednosti DIIP-a, se ta samo novelira s sklepom župana. 
 
Župan odpre razpravo.  
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Branko Horvat pove, da se ne more strinjati z vlaganjem v stari objekt, saj se obnova te stare stavbe ne 
obnese, je prevlažna, odpada omet. Prepričan je, da gre za stran vržen denar, saj stavbe nismo rabili. Ne 
strinja se, da gre za zmanjšanje sredstev, le prizidek ni upoštevan.  

Branko Goričan pove, da je zelo razočaran nad odzivom ljudi. S prikrite telefonske številke je prejel 
grožnje, da nismo glasovali za pošto, in to še preden je bil članek sploh objavljen v Tedniku. Pove, da 
bo glasoval proti DIIP-u. 

Župan pove, da obsoja grožnje, grde besede in žaljivke. Ljudje ne bi smeli ostati brez pošte. Če pošte 
nimamo, smo največ škode naredili najstarejši populaciji. 

Anton Žampa pove, da ga žalosti nivo prejšnje seje in očitki. Glasoval bo proti DIIP-u, ker ne more 
podpreti te investicije, ko se gre iz novih prostorov v stare, čeprav je tu prostorov v primerjavi s tistimi 
zgoraj dovolj.   

Župan pove, da ne gre le za občinske prostore, pisarne nima niti policija, prav tako si prizadevamo dobiti 
nazaj tudi upravno enoto, a je nimamo kam dati. Ob zadnji adaptaciji je bila narejena tudi izolacija, 
prostori niso več tako vlažni, kot se govori. 

Matej Sužnik pove, da je ekonomska računica najmočnejši argument proti sprejetju DIIP-a. Težava je 
tudi zagotoviti dovolj parkirnih mest za občinsko upravo, pošto, UE, policijsko postajo. Projekt 
Podonavje lahko naredimo za neprofitna stanovanja. Pošta je javni servis, ki bi moral opravljati 
dejavnost po vsej državi enakomerno, ne samo tam, kjer je dobičkonosno. Predlaga, da se odkupi 
prodane prostore nazaj in ostanemo tu. 

Župan pove, glede parkirišč, že prej delavci občinske uprave niso parkirali tam, tudi župan ni parkiral. 
Kljub vsem težavam, se trenutno pelje veliko projektov. Če se zapravi priložnost, bodo občani ostali 
brez pošte. 

Robert Simonič pove, da so v tem objektu trije lastniki in vsak ima svoj interes. Zadevo moramo rešiti, 
dobro premisliti, saj se odločamo za naše občane. 

Elizabeta Fras pove, da je treba dobro premisliti, kako se bomo odločili. Na te odločitve smo opozarjali 
že, ko se je sprejemala sodna poravnava. Pove, da bi prostore stare občine lahko uredili za društva. 

Župan, kam boste dali policijo, pošto in upravno enoto? 

Branko Horvat, obsodi pritiske na svetnika Goričana in pove, da nam je bila obljubljena upravna enota, 
in tudi pošta, pa še ničesar ne vidimo. Predlaga, da se dva prostora v kleti v ta namen predelata. 

Župan pove, da ga žalostijo laži in klevetanja pri tej točki, nič pa o vsebini in o projektih, ki smo jih 
naredili. 

Anton Žampa pove, da je pošta tržna dejavnost, ki se mora tržno obnašati, sedaj pa naj rešujemo občani 
na svojih plečih. Plačali bodo občani, da bodo neka delovna mesta tu.  

Marjan Lovrec pove, da če gledamo na argumente, smo lahko toliko ozaveščeni, da to pošto res 
speljemo, da je to upravičeno in da naj pomislimo na starega človeka. Pove, da bo glasoval za. 

Andrej Zelenik pove, da bo ta predlog potrdil. 

Po razpravi je župan podal predlog sklepa na glasovanje: 

 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije  

investicijskega programa (DIIP) »Prizidek in obnova objekta na naslovu Vintarovci 50«, v  predlagani 

vsebini. 

Glasovanje: 5 za, 5 proti (sklep ni sprejet) 
 
Ad. 2. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča 
pri posamični poselitvi na parceli št. 387, k. o. Ločki Vrh; 
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Darko Fras predstavi lokacijsko preveritev in pove, da gre za eno izmed možnosti, ki je na voljo, da se 
preoblikuje stavbno zemljišče tako, da je primerno za gradnjo. Pove, da so bila pridobljena vsa mnenja 
mnenjedajalcev in s potrditvijo sklepa, bo občinski svet omogočil gradnjo na tem območju. 
Župan odpre razpravo. Ker ni bilo razprave, župan poda predloga sklepov na glasovanje: 
 
Sprejme se                                                    Sklep št. 1 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev 

obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi na zemljiški parceli 387, k. o. 349 – Ločki Vrh, v 

predlagani vsebini.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 
Ad. 3. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojni zavod Občine Destrnik – skrajšan  
postopek; 
Župan na kratko predstavi predlog odloka in pove, da bi tako ustanovili javni zavod, in sicer za delovanje 
pošte. Župan odpre razpravo. 

Branka Horvata zanima, s čim naj bi se ta javni zavod ukvarjal, koliko nas bo ta javni zavod stal? Če se 
javni zavod splača, bi vse te male občine imele javne zavode. Javni zavod ima direktorja, računovodstvo, 
vse stroške, ki jih imajo javni zavodi so veliko breme za naš občinski proračun. Ostale občine ne 
ustanavljajo javnega zavoda za pošto. Pove, da javnega zavoda in potratnega zapravljanja občinskega 
denarja ne more potrditi. 
 
Elizabeta Fras pove, da javni zavodi delajo dobro v velikih občinah, kjer je veliko prebivalcev, veliko 
ponudbe. V naši mali občini smo premajhni. Pove, da jo moti, da je med dejavnosti kar nekaj stvari, kar 
že naša občinska uprava dela. Prav tako ni enostavno zapreti javnega zavoda, če ne dela dobro. 
 
Župan pove, da je pošta prisotna preko Pošte, javnih zavodov, občine. Ti javni zavodi imajo veliko 
drugih dejavnosti, npr. papirnico. Vse to, kar smo že imeli, upravno enoto, pošto, vse to bomo pripeljali 
nazaj. Na internetu lahko preverite, kako so ti javni zavodi uspešni. 
 
Matej Sužnik pove, da ni res, da javni zavod do 1. oktobra ne bo delal stroškov, ker tudi če bo delala 
zanj občinska uprava, to tudi nekaj stane. Zaposlili bomo delavko, ki bo delala na pošti, npr. z nič 
dobička, zraven pa bomo zaposlili še direktorja.  
 
Župan pojasni, da bo direktorica javnega zavoda plačana le, če bo prinesla denar v občino. 
Matej Sužnik opozori na 14. člen predloga odloka, ki določa, kdo pokriva minus v zavodu. 
 
Robert Simonič pove, da če izhajamo iz 6. člena predloga odloka, vidimo, da bi lahko naredili veliko za 
dobrobit naših občanov in občank.  
 
Marjan Lovrec pove, da javni zavod ustanovi občinski svet in je tudi tisti, ki ga ukine. Če ne bo delal, 
ga bomo ukinili. 
 
Andrej Zelenik pove, da ima Suzana Lara Krause, ki bi vodila javni zavod, ogromno znanja, zanima pa 
ga, ali lahko tudi tu gor kakšno delovno mesto trpi? 
 
Branko Horvat opozori na slabe izkušnje iz preteklosti, ko je direktor Term Gaja tudi delal brezplačno, 
po odhodu iz mesta direktorja, pa je občina dobila tožbo za 73.000 EUR.  
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Robert Simonič pove, da ni prav da se spuščamo na osebno raven, saj tu sedimo za dobrobit naših občank 
in občanov.  
 
Mitja Zelenko pove, da ga je sram poslušati populistične izjave, nastale zaradi osebnih zamer. Meni, da 
bi morali to opozarjati tudi prejšnje vodstvo, če ne drugega, bi takrat odstopili in imeli čisto vest. 
 
Po razpravi je župan podal predlog sklepa na glasovanje: 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme osnutek (predlog) Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojni 

zavod Občine Destrnik, po skrajšanem postopku.  

Glasovanje: 5 za, 5 proti (sklep ni bil sprejet) 
 
Ad. 4. Predlog Sklepa o imenovanju vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Razvojni zavod 
Občine Destrnik; 
Župan pove, da ker je 4. točka vezana na sprejetje sklepov 3. točke, je sedaj brezpredmetna in jo zato 
umika iz dnevnega reda.  
 
Ad.5. Informacija o pobudah za umeščanje hitrostnih ovir na občinskih cestah. 
Darko Fras poda informacijo o pobudah za umeščanje hitrostnih ovir na občinskih cestah. Pove, da je 
uprava dobila nalogo, da prouči možnosti umeščanja hitrostnih ovir. Slednje je potrebno strokovno 
preveriti, saj obstaja pravilnik in metodologija. Ko se poda pobuda, je potrebno preveriti, ali je taka 
pobuda utemeljena. Pobuda se strokovno preveri pri zaposlenem inženirju prometa ali z zunanjim 
izvajalcem. Možnosti umirjanja prometa so npr. omejitve hitrosti oz. meritve hitrosti z opozorilnimi 
radarji, grbine, ki morajo biti osvetljene in označene.  
 
Župan odpre razpravo. 

Marjan Lozinšek pove, da so razpravljali na sejah odbora za infrastrukture o dveh informacijah skupin, 
vendar ker niso za to usposobljeni, so dali predlog na občinsko upravo.  

Andreja Zelenika zanima, ali se pogovarjamo samo o ležečih policajih ali tudi talne označbe? 

Darko Fras pove, da so grbine zadnja možna vrsta ukrepa, po na primer obvestilnih radarjih. Te grbine 
so tudi nevarne. 

Robert Simonič pojasni, da prej omenjeni dve skupini sta dve vasi, in sicer je ena Vintarovci, predel pri 
pokopališču, kjer gre za del, kjer se razvijejo velike hitrosti. 

Elizabeta Fras pove, da govorimo o cestah, ki so ozke, po teh cestah se bodo vozili tudi traktorji. 

Branko Horvat predlaga, naj bodo ukrepi čimbolj učinkoviti in v skladu s predpisi. 

Anton Žampa opozori glede hitrostnih ovir, da je potrebno poskrbeti za varnost, kjer je možno.  

Mitja Zelenko pove, da je tudi kultura vožnje pomembna, lahko bi bile predpisane progresivne kazni za 
večkratne prekrškarje. 

Po razpravi je župan podal predlog sklepa na glasovanje: 

 

Sprejeme se                                             Sklep št. 2 
Občinski svet se je seznanil z informacijo o pobudah in nalaga županu in občinski upravi, da pobude 

prouči ter nanje odgovori. Za pobude, ki so strokovno sprejemljive se pripravi potrebno tehnično 
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dokumentacijo, pridobi ocene vrednosti in uvrsti v letni program upravljanja in vzdrževanja občinskih 

cest glede na določene prioritete in razpoložljiva sredstva. 

Sklep sprejet: Sklep sprejet: 9 za 0 proti 
 
Ker je dnevni red 7. izredne seje izčrpan, se je župan navzočim zahvalil za udeležbo in sodelovanje na 
seji ter sejo zaključil ob 22.10 uri. 
 
 
Zapisala: Vesna Marinič                                                                                                                                                                                          

Franc PUKŠIČ 
župan Občine Destrnik 

 
 
                                                                                                           
 
 
 

 


